
Bizden biri 
Dişhekimi Kürşad Çavuşoğlu

-Diş hekimi Kürşad Çavuşoğlu kimdir?
1957 yılında Kerkük’te doğdum. İlk ve orta 
eğitimimi bitirdikten sonra, üniversite için 
önce 1979’da Ankara Diş Hekimliği Fakülte-
sine başladım, 1980’de İstanbul Üniversitesi  
Diş Hekimliği Fakültesine yatay geçiş yaptım. 
1985’te mezun oldum. Şu an evli ve 2 çocuk 
babasıyım ve Antalya’da mesleğimi ve spor 
yaşamımı devam ettiriyorum.
-Masa Tenisine merakınız nasıl başladı?
Ailemde babam spora çok meraklıydı ve beni 
hep spora yönlendirdi. Kardeşlerimle, yer 
alması oldukça zor olan Kerkük karmasında 
forma giydik. Daha sonra ben o zaman-
lar Kerkük’ün en ünlü kulübü ELSAVRA’ya 
(Devrim) üye oldum. Bu arada Irak Milli 
takımının Çinli antrenörünün Kerkük’te açtığı 
kursa katıldım ve kısa zamanda Kerkük’te 
1 numara oldum ve 1977’de Irak Genç Milli 
takımına seçildim. Uluslararası turnuvalar-
da Irak’ı temsil ettim. Kerkük Karmasının 
kaptanlığını yaptım. Irak 1.si olduk.
Ankara Üniversitesine geldiğimde hemen 
masa tenisi takımını oluşturduk ve fakülteler 
arası turnuvanın 1.si olduk. İstanbul’ a geçince 
yine fakülte takımında yer aldım, aynı yıl 
TED-Türkiye eskrim dağcılık spor kulübünde 
çalışmalara başladım. Kısa zamanda Terfi 
liginden 3.lige, ardından 2.lige yükseldik. Bu 
sırada İran’ın milli sporcusu olan Azeri asıllı 
Perviz  Farahmand’ı transfer ettik. Ben, Perviz 

Diş Hekimi arkadaşımız Kürşad Çavuşoğlu, 
7-14 temmuzda Antalya’da yapılan Dünya 
Tıp ve Sağlık Oyunlarında, masa tenisi 
dalında ülkemize ilk kez - tekler ve çiftler 
dalında olmak üzere- iki altın madalya 
kazandırdı.Ayrıca kendisi ‘sporun EN leri’ 
belli olurken, YILIN HEKİMİ seçildi. Kendisini 
kutlar, başarılarının devamını dileriz.
Kendisinden Kerkük’ten Avrupa’ya ve gönül 
verdiği ülkesinde yaşamayı seçtiği şehir 
olan Antalya’ ya uzanan öyküsünü bizimle 
paylaşmasını istedik.
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ve Türk milli oyuncu Osman Vardar çok renkli 
ve güçlü bir takım oluşturduk. 1983’te 1.lige 
çıktık. 1. ligte 2. olup süper lige çıktık. TED’de 
tam 9 yıl tenis oynadım.
Daha sonra ihtisas için Danimarka’ya gittim 
ve 1 yıl kaldım. Danimarka’da Arthus spor 
klübünü 1. ligte temsil ettim.
-Avrupa masa tenisi sporu ile ne kadar il-
giliydi?
Avrupa’da tüm spor dalları gibi masa teni-
sine de çok değer veriyorlar. Her türlü 
altyapı maddi ve manevi destek gördüm. 
Danimarka’dan sonra o zamanlar çok büyük 
bir refah ülkesi olarak bilinen İsveç’e gittim. 
Burada da mesleki çalışmalarım yanında 
Umea spor kulübünde bölge liginde masa 
tenisi oynadım. Ferdi ve çiftlerde 1. oldum. 
6 yıl İsveç’te kaldım. Daha sonra 1995’te 
Kanada’dan bir burs kazandım ve 2 yıl 2 ay 
Kanada’da kaldım.
-Peki, şu anda Antalya’da yaşıyorsunuz. Onca 
ülkeden sonra niye Türkiye ve niye Antalya?
Aslında Antalya’ya birkaç günlüğüne 
gelmiştim ama bir sporcu ve bir hekim 
olarak geldiğim bu kente hayran oldum. 
Karaali Parkında oturmuştum. Artık bu şehre 
yerleşmeliyim diye düşündüm ve Karaali 
Parkında düğünümü yaptım!
-Görüyoruz ki,burada da masa tenisi 
çalışmalarınız devam etmiş!
Karaali parkındaki Atatürk stadında Milli 

takım antrenörü Yahya Gürcüm ile tanıştım 
ve bana Antalya’nın bir takımı olmadığını 
söyledi. Çok şaşırdım! Hemen çalışmalara 
başladık. Ben, Akif Özsarı ve Kader Dön-
mez Antalya ligini oluşturduk. 2002’de 2.lig, 
2005’te süper lige geçtik. 10 yıl oyuncu ve ka-
ptan olarak çalıştım. 2008’den beri Antalya il 
temsilciliği görevini de yapıyorum.
Benim için masa tenisi artık bir yaşam biçimi 
oldu diyebilirim. Eşim erken doğum yap-
mak için hastaneye yattığında bile yanında 
olamamıştım, bir şampiyona nedeniyle! 
Hiçbir başarı tesadüf sonucu olmuyor!

Diş Hekimi 
Sevgi Türkmen

dr.sevgiturkmen@hotmail.com
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